
RK Speed - Generalforsamling 24. februar 2023 
 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 
 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens og Udvalgenes beretning for det forløbne år 

3. Klubbens fremtidige arbejde 

4. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 

5. Forelæggelse af det kommende års budget 

6. Fastsættelse af kontingent 

7. Behandling af indkomne forslag 

8. Valg af bestyrelse i henhold til klubbens vedtægter. 

9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 

10. Eventuelt, herunder uddeling af vandrepokaler 
 
 
Formand, sekretær, ungdomsansvarlig og kommunikationsansvarlig afgår de lige år, mens 
kasserer, herreansvarlig, kvindeansvarlig samt klubhusansvarlig afgår de ulige år. På valg er 
dermed: 

 
 

 

1. Jens Møller er vedtaget som dirigent. 

2. Beretninger givet fra de forskellige udvalg samt bestyrelsen. Der er ingen spørgsmål til 
beretningerne og disse er godkendt.  

3. 7’s styregruppe sat. Arbejder på 2 dages 7’s arrangement. Der er nye dommerkurser i 
kommende år. Folk må gerne melde sig til dette. Tur til England i efteråret seniorer og ned til 
U14. Ludvig ønsker mere brugerfokus. Mere tilgængelig kalender så folk ved hvornår 
arrangementerne. Der ønskes en form for nyt fra bestyrelse. Nye punkter der kan deles med 
resten af klubben på hjemmesiden.  

4. Claus gennemgår regnskab fra 2022. Evt. nye tiltag bliver italesat. Regnskabet er vedtaget 

5. Gennemgår 2023 budget samt klubtur til Sydengland.  

 Forslag fra Simon H. ang. nyt telt der lægges i budgettet over de næste 4 år. 
Bestyrelsen har bestemt at et telt i 2023 lejes. Der kan derefter drøftes køb af nyt telt.  

 Ali spørger ind til køb af tøj. Dette tages op under eventuelt.  

 Jens L spørger ind til hvor pengene er budgetteret – 7’s eller klubbens.  

 Christian spørger ind til stigningen af trænere og fysioterapeuter. Claus uddyber 
udbetalingerne til denne post.  

 Marlene spørger indtil at få opdelt posterne for fysioterapeut imellem DS og HS, da der 
menes at DS ikke har en stor del i det overordnet budget for fysioterapeuter, men 
dermed HS. 



 Marlene spørger ind til aflønning af HS træner og hvorfor DS ikke har en aflønnet 
træner. Dette uddybes af Claus.  

 Doller spørger ind til hvorfor der vil komme underskud grundet Englandsturen. Dette 
uddyber Claus. Der bliver beskrevet at denne tur vil give sammenhold og fastholde 
spillere.  

 Christian spørger ind til om der er en minimumsgrænse for et overskud i klubben. Claus 
fortæller her at det ville være godt med 150-200.000 kr. Der er for nogle medlemmer lidt 
usikkerhed omkring at lave underskud dette år.  

Budget er efter spørgsmål vedtaget.  

6. Klubkontingent vedholdes, men der drøftes om en eventuel øgning grundet øget udgifter 
generelt.  

7. Ingen forslag.     

8. Kasser: Claus er genvalgt 
HS: Graham valgt til HS ansvarlig. Dodji vil gerne hjælpe Graham. 
DS: Linda er vedtaget til ny ansvarlig 
Klubhus: Henning er vedtaget som ansvarlig 
Kommunikationsansvarlig: Anders vedtaget som ansvarlig 

9. Revisorer: Jens L og Lars er vedtaget som ansvarlig. Marlene J. er valgt som suppleant. 

 

10. Eventuelt: Arne takker bestyrelsesmedlemmer, der nu er aftrådt, Malte, Jeppe, Therese og 
Frank. 

 

 Vandrepokaler uddeles.  

o Topscore pokalen går til Demi  

o Speed pokalen går til Mads H 

o John Svensen pokalen går til Peter 

o Nicklas Tell har rundet 300 kampe 

o Mille har rundet 300 kampe 

o Simone har rundet 400 kampe 

 Kommentarer fra medlemmer: 

o Doller drøfter indsamling af penge til klubben via nye sponsorer.  

o Henning nævner at der mangler præmier for 300 kampe til nogle spillere, Bla 
Therese og Marlene.  

o Flemming nævner Speeds venner.  

o Ludvig nævner DGI og klubben er åben søndag til touch. Arne uddyber 
arbejdet med DGI. Den nye bestyrelse drøfter kommende arbejde med DGI og 
Arne tager fat i DGI efter næste bestyrelsesmøde om fremtidigt arbejde. 
Henning har en kommentar til søndagstræning, måske ikke skal være hver 
søndag, men måske 1 gang om måneden. Ludvig supplerer med at det ikke 
nødvendigvis er spillerne, men andre tilknyttet klubben. 



o Ali spørger ind til spillertøj. Arne informerer herom at Bente indhenter tilbud til 
nyt spiller/træningstøj 

o Christian spørger ind til gammelt rugbytøj. Alt er videregivet/solgt/brugt. 

o Claus uddyber Englandsturen. Jørgen supplerer med eventuelle kontakter.  

o Janni spørger ind til hvorfor turen skal være i november. Dette er grundet at 
dette er udenfor sæson 

o Marlene spørger til hvor meget skyldigt kontingent der er for. Claus siger her 
at dette lægger på omkring 60.000 kr. Marlene foreslår at opkræve den 
skyldige kontingent.  

 


